
Romania 
Judetul Vaslui 
Ora~ul Negre~ti 
Consiliul local 
Nr. 6672/22.07.2020 

Proces verbal 

privind desra~urarea lucrarilor ~edintei ordinare a Consiliului local Negre~ti, 
1ncheiat astazi 21 iulie 2020, orele 11,00 

in sala Casei de Cultura a Ora~ului Negre~ti 

Inainte de inceperea ~edintei preotul Mihai Paraschiv - Vasilica face o scurta rugaciune. 
Doamna Faur Felicia - secretarul general al UAT Negre~ti , deschide lucrarile ~edintei 

aratand: 
Doamnelor $i domnilor consilieri, 

A vand in vedere ca din 17 consilieri locali in functie, sunt prezenti 17, ~edinta se declara 
legal constituita. 

Sunt prezenti la ~edinta urmatorii consilieri locali: 

1 Apetrachioaei Adrian 
2 Baciu Petrone! Marius 
3 Calciu Monica 
4 Farama Victor 
5 Ionescu Cristian - Petrica 
6 Lupu Narcis 
7 Marian Vasile 
8 Mihai Paraschiv-Vasilica 
9 Moro$anu Radu 
10 Munteanu Mihaita 
11 Popa C-tin Cristine! 
12 Popa Liviu - Mircea 
13 Romanescu loan 
14 Rotariu Bogdan 
15 Rusu Petru - Cristine} 
16 Savuta Constantin 
17 Ursac Constantin 

Participa la ~edinta domnul primar Voicu Vasile. 

Lucrarile ~edintei fiind deschise, doamna secretar general, supune spre aprobare Consiliului 
local procesul verbal de la ~edinta anterioara, respectiv 29 iunie 2020. 

intreaba daca sunt amendamente la procesul verbal? 
Intrucat nu sunt amendamente la procesul verbal, se supune la vot. 
Cine este "pentru"? 
- 17 voturi ,,pentru". 
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Domnul consilier Mihai Paraschiv-Vasilica - pre~edinte de ~edinta ales in baza 0.U.G. nr. 
57/2019, privind Codul administrativ, preia lucrarile ~edintei, da citire proiectului ordinii de zi ~i il 
supune spre aprobare, astfel : 

1. Proiect de hotarare, privind repartizarea, in vederea inchirierii, a locuintei realizate 
prin Agentia Nationala pentru Locuinte, situate In ora~ul Negre~ti, str. Mihail Kogalniceanu, bl. Cl , 
sc. A, et. 1, ap. 5, judetul Vaslui. 

2. Proiect de hotarare, privind repartizarea, In vederea lnchirierii, a locuintei realizate 
prin Agentia Nationala pentru Locuinte, situate In ora~ul Negre~ti, str. Pacii, bl. 85, sc. A, et. 2, ap. 
10, judetul Vaslui. 

3. Proiect de hotarare, privind aprobarea vanzarii rara licitatie publica a apartamentului 
situat in Negre~ti , strada M. Sadoveanu, Bl. l 0, Sc. A, Ap.3, Parter, aflat in proprietatea privata a 
ora~ului Negre~ti , judetul Vaslui, catre actualul chiria~. 

4. Proiect de hotarare, privind aprobarea metodologiei de acordarea unui ajutor financiar 
familiilor pentru plata serviciilor oferite de bona. 

5. Proiect de hotarare, privind rectificarea IV a bugetului local al ora~ului Negre~ti , pe 
anul 2020. 

6. Proiect de hotarare, privind modificarea si completarea HCL 55/2020 privind 
aprobarea inceperii investitiei "Reabilitare ~i eficientizare sistem de iluminat public stradal in Ora~ 
Negre~ti, Judetul Vaslui". 

7. Proiect de hotarare, privind introducerea obiectivului ,,Extinderea retelei de distributie 
a energiei electrice, strada Garii, In Programul anual de investitii al ora~ului Negre~ti pe anul 2020". 

8. Proiect de hotarare, privind virari de credite in bugetul local al ora~ului Negre~ti, pe 
anul 2020. 

9. Proiect de hotarare, privind utilizarea sumei de 91.000 lei pentru achitarea 
contravalorii prestarii serviciului de salubrizare pentru populatie, perioada ianuarie - iulie 2020 catre 
ADIV Vaslui din taxa speciala de salubrizare aferenta anului 2019. 

Initiator: Primarul ora~ului Negre~ti 

10. intrebari, interpelari ~i informarea consilierilor locali. 
Cine este pentru? 

17 voturi ,,pentru". 

Se trece la discutarea "punctului l " de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare, privind repartizarea, in vederea inchirierii, a locuintei real izate prin 

Agentia Nationala pentru Locuinte. situate in ora~ul Negre~ti, str. Mihail Kogalniceanu, bl. Cl, sc. A, 
et. l, ap. 5, judetul Vaslui. 

Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridica - aviz favorabil 
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Discutii: 
Pre~edintele de ~edinta - proiectul a fost discutat pe larg in comisiile de specialitate. 
Doamna Faur Felicia - secretar general, vom proceda la votul secret. 
In urma verificarii ~i numararii voturilor, s-a constatat urmatoarele: 
Cine este pentru? 
- 16 voturi ,,pentru" 
- 1 vot lmpotriva. 

Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 
adoptat. 

Se trece la discutarea "punctului 2" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare, privind repartizarea, In vederea inchirierii, a locuintei realizate prin 

Agentia Nationala pentru Locuinte, situate in ora~ul Negre~ti, str. Pacii, bl. 85, sc. A, et. 2, ap. I 0, 
judetul Vaslui. 

Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridica - aviz favorabil 

Discutii: 
Pre~edintele de ~edinta - proiectul a fost discutat pe larg in comisiile de specialitate. 
Doamna Faur Felicia - secretar general, vom proceda la votul secret. 
in urma verificarii ~i numararii voturilor, s-a constatat urmatoarele: 
Cine este pentru? 
- 16 voturi ,,pentru" 
- 1 vot impotriva. 
Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 

adoptat. 

Se trece la discutarea "punctului 3" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare, privind aprobarea vanzarii rara licitatie publica a apartamentului situat 'in 

Negre~ti, strada M. Sadoveanu, Bl. 10, Sc. A , Ap.3 , Parter, aflat In proprietatea privata a ora~ului 
Negre~ti, judetul Vaslui, catre actualul chiria~ . 

Secretarul general avizeaza pentru legal itate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridica 
Comisia de 'invatamant 

Discutii : 

- aviz favorabil 
- aviz favorabil 

Pre~edintele de ~edinta da cuvantul doamnei Anton Lucica - biroul juridic: 
Ace~ti tineri, cand au racut cererea, nu a fast pandemia, sperau ca vor munci, ca vor ca~tiga 

bani, vor lua bani ~i de la banca ~i ii vor cumpara. 0 venit pandemia, nu au plecat pentru ca au fost 
restrictii, banca nu le-au mai acordat imprumut. Mi-au trimis mesaj pe Facebook ca renunta la 
cumparare. 

Domnul primar Voicu Vasile - retrag proiectul de hotarare de pe ordinea de zi. 
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Discutii: 
Pre~edintele de ~edinta - proiectul a fast discutat pe larg in comisiile de specialitate. 
Nefiind inscrieri la cuvant, pre~edintele de ~edinta da citire proiectului de hotarare In forma 

prezentata de initiator ~i 'ii supune spre aprobare. 
Cine este pentru? 
- 17 voturi ,,pentru" 

Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 
adoptat. 

Se trece la discutarea "punctului 6" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare, privind modificarea si completarea HCL nr. 55/2020 privind aprobarea 

inceperii investitiei "Reabilitare §i eficientizare sistem de iluminat public stradal in ora§ul Negre§ti, 
judetul Vaslui". 

Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridica - aviz favorabil 
Doamna secretar Faur Felicia - proiectul de hotarare mai are un amendament la art.2 din HCL 

nr.55/2020, dupa cum urmeaza: " f# ia angajamentul privind fntocmirea documenta/iei de achizi/ie 
publica, organizarea $i derularea procedurii de achizi/ie publica $i realizarea lucrarilor fn 
conformitate cu prevederile Legale fn vigoare privind achizi/iile pub lice". 

Discutii: 
Pre~edintele de ~edinta - proiectul a fast discutat pe larg in comisiile de specialitate. 
Domnul consilier Savuta Constantin - sa nu uitam strada Sit. Mitica Yasiliu spre Brigada 

Silvica, cer oamenii de acolo. 
Domnul primar Voicu Vasile - este prinsa In proiect ~i aceasta strada. 
Nemaifiind inscrieri la cuvant, pre~edintele de ~edinta da citire proiectului de hotarare in forma 

prezentata de initiator ~i 11 supune spre aprobare. 
Cine este pentru? 
- 17 voturi ,,pentru" 

Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 
adoptat. 

Se trece la discutarea "punctului 7" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare, privind introducerea obiectivului ,,Extinderea retelei de distributie a 

energiei electrice, strada Garii, in Programul anual de investitii al ora§ului Negre§ti pe anul 2020". 
Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia juridica - aviz favorabil 

Discutii: 
Pre~edintele de ~edinta - proiectul a fost discutat pe larg in comisiile de specialitate. 
Domnul consilier Rotariu Bogdan - daca aprobam includerea in planul de investitii a acestor 

extinderi, exista finantare? 
Domnul Rotariu Nelu - facem solicitare catre operator pentru a intocmi studiul de fezabilitate, 

ca sa aflam valoarea investitiei, cat suportam noi, precum ~i cat suporta operatorul. 
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Domnul Rotariu Bogdan - existii finantare pentru cele douii lucriiri de extindere? 
Domnul consilier Rusu Petru Cristinel - cand au aprobat pe strada M. Kogiilniceanu trebuie 

sii fi stabilit criteriile dupii care se fac aceste extinderi. 
A~ ruga ca pentru ~edinta urmiitoare sii se identifice toate striizi le care au nevoie de extindere ~i 

la care sunt solicitiiri. A~ vrea sii avem o abordare unitarii. 
Votez "pentru" deoarece orice ie~ire din ora~ este o zona cu potential si peste tot trebuie Ta.cute 

investitii. 
Prin urmare, facem solicitare suplimentarii, vii rog sii aveti in vedere ca proiectul dat de 

extindere a acestei retele sii ducii panii la colt, acolo unde este calea feratii. 
Astfel noi, Consiliul Local, initiatorul, toti cei care decidem aici dam dovadii cii suntem 

echidistanti, cii suntem pentru a face ceva in ora~ul acesta, nu facem doar pe cumetrii sau pe prietenii 
o buciiticii de hectar. 

Multumesc! 

Domnul consilier Baciu Petronel Marius - in situatia asta sii aducem un amendament la 
proiect. 

Domnul consilier Rusu Petru Cristinel - eu nu am viizut in proiectul de hotiirare panii unde se 
face extinderea retelei de distributie a energiei electrice. Este specificat undeva unde? Strada Giirii -
este pana la gara, eu a~a lnteleg, a~a votez. 

Domnul consilier Popa C-tin Cristine) - acolo nu este numai un agent economic, sunt mai 
multi, dar sustin ideea cii, conform PUG-ului s-a extins zona construibilii din ora~ ~i atunci trebuie 
identificate aceste zone cu potential In care sii se dezvolte locuinte sau agentii economici sii-~i 
dezvolte afacerile ~i sii extindem. 

Nu cred ca, in anul 2020 se mai pune problema sii nu fim de acord sii extindem reteaua de 
energie e lectricii. Ca este pe Aleea Plopilor, cii este pe strada Giirii. 

Strada Giiri i are o lungime de aproximativ 1 km de centrul ora~ului , acolo sunt mai multi 
cetiiteni ~i dupii, panii la garii, cum spune ~i colegul nostru. ~i atunci ca amendament, eu cred cii e de 
bun augur sii ducem reteaua panii la calea feratii. Adica, cand faceti cererea ciitre E-ON sii o faceti 
pana la calea feratii. 

Domnul primar Voicu Vasile - urma sii intervin oricum. Eu a~a am gandit, sii mergem panii la 
calea feratii, pentru ca din Valea Mare, am avut doi cetiiteni, deci eu a~a am gandit-o ~i a~a o voi face. 

Mai mult de atat, nu existii nici un fel de afinitate, daca vii ganditi la asta, vii rog sii nu vii mai 
ganditi, pentru cii in afarii de Nelu Postoi rnai sunt ~i cei de la depozitul de alimente. Dan~ii ne-au 
solicitat acela~i lucru. Acolo, trebuie sii tinem cont ca miinancii paine vreo 15-16 oameni din ora~ul 
Negre~ti. Deci, nu facem extinderea pentru Nelu Postoi, ducem pentru mai multi. Deci, mergem panii 
la calea feratii. 

Domnul consilier Rotariu Bogdan - este adeviirat ca toatii lumea trebuie sii aibii utilitiiti dar 
trebuie sii asiguriim ~i finantarea, iarii~i vreau sii mi dea un riispuns dacii existii finantare, este 
identificatii finantarea pentru acest proiect, este identificatii finantarea pentru celiilalt proiect de pe 
Aleea Plopilor. Eu asta incerc sii ~tiu , dacii avem finantare, dacii sunt bani din bugetul local pentru 
aceasta investitie. 

Domnul primar Voicu Vasile - ca sii avem finantare, noi trebuie sii ~tim cati bani ne trebuie. 
Deci primul pas, asta este. Facem studiul de fezabilitate, dupa care venim din nou ~i vom identifica o 
sum a. 

Domnul consilier Rotariu Bogdan - pentru Aleea Plopilor s-a giisit finantare? 
Domnul primar Voicu Vasile - aceia~i pa~i i-am parcurs domnule consilier. 
Domnul consilier Rotariu Bogdan - deci banii, pana la urmii, sunt sau nu sunt, eu asta intreb, 

cu subiect si predicat, DA I Nu? 
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Domnul primar Voicu Vasile - In momentul asta nu pot sa spun. Yorn gasi solutii. Banii nu 
curg de undeva. 

Domnul consilier Rusu Petru Cristinel - a~ vrea sa adaug ~i sper sa fiu In sprijinul celor care 
fac cererea pentru ca acest studiu care se face intre distribuitor si beneficiar tine cont de numarul de 
cereri si de posibilitatea de a se construi acolo, de intensitatea retelei viitoare. Tot pe acest criteriu se 
stabile~te si cota parte de cofinantare a distribuitorului si a beneficiarului. 

Prin urmare, eu chiar v-a~ incuraja sa identificati toate terenurile din zona, sa intrebati oamenii 
din zona daca doresc sau nu extinderea retelei de energie electrica acolo ~i sa anexati cereri de 
bran~are pentru ca va vor ajuta in devizul pe care ii face distribuitorul, adica, cu cat mai multe cereri, 
cu cat mai multi oameni doresc, distribuitorul acorda mai mult pentru ca exista potential acolo de a se 
consuma energia electrica. 

Daca exista doar o cerere la 2 km, distribuitorul va spune ca nu e fezabil economic si va spune 
ca se poate realiza cu 100% din banii celui care face solicitarea. 

Chiar va lncurajez sa mergeti mai incolo si sa identificati fiecare cerere pe fiecare parcela, cu 
cat rnai rnult, cu atat mai bine. 

Doarnna consilier Calciu Monica - eu voiam sa spun ca partea aceea de traseu, seara, 5 luni pe 
an este practicabila, dupa ora 17.00 pana la ora 20,00, cand trece microbuzul ~colar, de copiii 
naveti~ti care fac naveta la Valea Mare. Pentru ca ei termina orele la ora 18.00, microbuzul ~colar 
vine la ora 20.00 ~i nu sta nici un copil 2 ore decat daca poate e viscol afara. Si atunci o iau pe jos pe 
bucatica aceea de traseu care este foarte lntunecoasa. Eu am dus copil de la gara pana ne-am intalnit 
cu mama lui pe tirnp de iama pentru ca era copilul singur. $i I-am intrebat "de ce pleci?",, - nu pot sa 
a~tept atatea ore." Deci, este necesar acolo iluminat, deoarece este bezna! 

Nemaifiind inscrieri la cuvant, pre~edintele de ~edinta da citire proiectului de hotarare in forma 
prezentata de initiator ~iii supune spre aprobare. 

Cine este pentru? 
- 16 voturi ,,pentru" 

1 abtinere (consilier Rotariu Bogdan). 

Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 
adoptat. 

Se trece la discutarea "punctului 8" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare, privind virari de credite in bugetul local al ora~ului Negre~ti, pe anul 2020. 
Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridica 
Comisia de lnvatamant 

Discutii: 

- aviz favorabil 
- aviz favorabil 

Pre~edintele de ~edinta - proiectul a fost discutat pe larg in comisiile de specialitate. 
Nefiind inscrieri la cuvant, pre~edintele de ~edinta da citire proiectului de hotarare In forma 

prezentata de initiator ~i 11 supune spre aprobare. 
Cine este pentru? 
- 17 voturi ,,pentru" 

Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 
adoptat. 
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Se trece la discutarea "punctului 9" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare, privind utilizarea sumei de 91.000 lei pentru achitarea contravalorii 

prestarii serviciulu i de salubrizare pentru populatie, perioada ianuarie - iulie 2020 catre ADIV Vaslui 
din taxa speciala de salubrizare aferenta anului 2019. 

Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisiajuridica 
Comisia de 'invatamant 

Discutii: 

- aviz favorabil 
- aviz favorabil 

Pre~edintele de ~edinta - proiectul a fost discutat pe larg in comisiile de specialitate. 
Nefiind inscrieri la cuvant, pre~edintele de ~edinta da citire proiectului de hotarare 'in forma 

prezentata de initiator ~i 11 supune spre aprobare. 
Cine este pentru? 
- 15 voturi ,,pentru" 

2 abtineri (domnii consilieri Farama Victor ~i Rusu Petru - Cristine!). 
Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 

adoptat. 

10. Intrebari, interpelari ~i informarea consilierilor locali. 

- Pre~edintele de ~edinta da citire unei informari cu privire la verificarea legalitatii actelor 
administrative adoptate in consiliul local in anul 2019. 

- Pre~edintele de ~edinta da citire unei notificari scrise din partea domnului Boncan Sava . 
Se repartizeaza la biroul juridic. 

- Pre~edintele de ~edinta da citire unei solicitari din partea numitilor Pricop Sorin, Iva~c 
Constantin ~i Boncan Sava, prin care doresc adoptarea unei hotarari de consiliu local privind spatiul 
de locuit. 

Se repartizeaza la biroul juridic. 

- Pre~edintele de ~edinta - adresa conducerii $colii Gimnaziale sat Parpanita privitoare la 
reparatii ~coli ~i gradinite se repartizeaza la biroul buget-contabilitate ~i investitii. 

- Pre~edintele de ~edinta da citire unei adrese din partea doamnei Deleanu Taisia, medic 
primar pneumolog, prin care solicita concesionarea spatiului unde a fost sectia de pneumofiziologie a 
fostului spital. 

Pre~edintele de ~edinta: adresa este adresata domnului primar, nu catre consiliul local, deci nu 
avem noi atributii. Sa-i raspunda domnul primar. 

Domnul consilier Rusu Petru - Cristinel: a~ ruga sa se ia masuri, pentru ca am fost sesizat de 
anumite persoane ~i am vazut, ca sunt lucrari de investitii 1n ora~ul Negre~ti, 'in special cele de 
canalizare si apa, pe anumite strazi, pe care in urma lor, au ramas, atat pe spatiul public cat ~i pe 
terenul oamenilor, bucati de asfalt. 

A~ ruga, ca functionarul din executiv, care urmare~te aceste lucrari sa mearga sa solicite celor 
care executa lucrarile sa faca curat ~i sa aduca strada la forma initiala. 

Sa stranga macar bucatile alea de beton pentru ca oamenii nu pot sa le ridice, ele fiind foarte 
mari. 
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Domnul primar Voicu Vasile - vreau sa va spun ca am avut discutii cu colegii de la investitii si 
i-am rugat sa facem adresa catre conducerea acelei firme $i sa-i invitam la discutii, pentru ca la 
Negre$ti $ef de lucrari a ramas un tanar care, din punctul meu de vedere, nu prea stapane$te lucrurile 
$i au lasat lntr-adevar vrai$te cam peste tot pe unde au trecut. 

Domnul Boncan Sava - In primul rand vreau sa lamuresc situatia cu reclamatia lmpotriva 
domnului consilier Rotariu Bogdan. Nu am nici o treaba cu domnul, persoana care a tacut 
reclamatia n-are decat sa i$i asume I retraga raspunderea. 

Al doilea aspect, a spus dl. consilier Rotariu Bogdan ca nu $tie situatia noastra $i situatia 
noastra nu a trecut prin Consiliul Local. Ii aduc la cunO$tinta d-lui Rotariu ca este dezinformat, el a 
avut o adresa din partea Casei de Cultura, cu numar de lnregistrare cu $tampila consiliului local, prin 
care is-a adus la cuno$tinta consiliului local spatiul in care stam, faptul ca platim curent la momentul 
respectiv. 

Mai am o solicitare Inca din 2015 inregistrata tot catre Primaria Negre$ti, la fel am solicitat 
chirie. Nu am primit raspuns, raspunsul a fost unul evaziv. Mi se pare ca se incearca prin aceste 
lucruri hartuirea mea. Deci, daca eu am cerut chirie din 2015 $i nu am primit nimic, sa mi se 
stabileasca prin contract, mai ales ca cei de la Biroul juridic au trimis notificari la ni$te persoane ca 
nu mai stabile$te primarul cine sta, prelungirea contractelor, ca stabile$te consiliul local. Sunt trei 
persoane care sunt in aceasta posibilitate. Acei oameni, acum, stau nelegal acolo. 

Daca tot este acest Cod administrativ, care spune ca consiliul local stabile$te, hai si ne faceti o 
chirie cat vreti dvs., masuram si platim chirie dupa aia, curentul si toate utilitatile si sa fie toata lumea 
multumita. Casa nu existe discutii ca cineva mi-ar face mie un favor. 

In Iegatura cu actiunile pe care le fac eu, d-na Calciu Mona, va aduc la cuno$tinta un singur 
lucru: am avut o actiune, acel proces cu cainii, nu mai multe cum ati spus dvs. , deoarece le actionez 
si dupa aia le retrag. 

Doua actiuni pe care le-am avut au fost: una pe care am retras-o datorita domnului consilier 
Rusu Petru-Cristine!, care este de fata. Cand am vorbit in luna februarie $i mi-a spus: Sava, in luna 
urmatoare, luna martie, vom aproba hotarare de consiliu local prin care se va filma toate $edintele de 
CL. in luna mai instanta spune prin sentinta la data 20.05.2019, instanta a luat act de renuntarea 
reclamantului .. . privind obligarea consiliului local sa aprobe filmarea $edintelor. Deci, eu cand am 
spus ceva, mi-am tinut cuvantul. 

Daca aveti dovezi, dl. Rotaru, ca nu justific banii, faceti referat la dl. primar sa poata sa imi ia 
banii, dar va rog sa imi aduceti dovezi. 

Domnul primar Voicu Vasile - cred ca ar trebui tacuta o analiza pentru toti cei care stau acolo, 
de multi ani. Eu am gasit multi dintre ei stand dinainte de 2012 acolo . 

Sunt oameni care nu au posibilitati prea mari ca sa plateasca chirie, dar cred ca ar trebui tacuta 
o analiza $i luata o hotarare. 

Nemaifiind luari la cuvant ~i nici alte proiecte pe ordinea de zi, pre$edintele de $edinta 
multume$te domnilor consilieri pentru participare $i declara inchise lucrarile $edintei. 

Drept pentru care, s-a incheiat prezentul proces - verbal. 

Negre$ti, 21 iulie 2020 

FF'PG 

Secretar general, 
Faur Felicia 
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